

## Visions of World-Repairing: Social Imaginaries of Acting Together

Several members of the Religion and Diversity project and invited guests convened at L'Université de Montréal on June 20, 2018 for the workshop: Visions of World-Repairing: Social Imaginaries of Acting Together. Organizers Timothy Stacey and Lori G. Beaman welcomed Solange Lefebvre, Dia Dabby, Peter Beyer, Julia Itel, Brian Clarke, Haydée Gómez Avilez and Christine L. Cusack as they came together to discuss:

- Cross-over narratives between religious and nonreligious people.
- The beliefs, ethical commitments and rituals of nonreligious people.
- The use of religious studies frames in understanding the ability to act together

This workshop was made possible through the support of [Understanding Unbelief](#), [La Chaire en gestion de la diversité culturelle et religieuse](#), and the [Religion and Diversity Project](#).

Plusieurs membres du projet Religion et diversité et des invités se sont réunis à l'Université de Montréal le 20 juin 2018 pour l'atelier: Visions of World-Repairing: Social Imaginaries of Acting Together. Les organisateurs Timothy Stacey et Lori G. Beaman ont accueilli Solange Lefebvre, Dia Dabby, Peter Beyer, Julia Itel, Brian Clarke, Haydée Gómez Avilez and Christine L. Cusack alors qu'ils se réunissaient pour discuter de:

- Les croisements entre les personnes religieuses et non religieuses
- Les croyances, les engagements éthiques et les rituels des personnes non-religieuses
- Les méthodes des sciences des religions pour comprendre les capacités d'agir ensemble

Cet atelier a été rendu possible grâce au soutien de [Understanding Unbelief](#), [La Chaire en gestion de la diversité culturelle et religieuse](#), et le [Projet Religion et Diversité](#).